



**Dokumenttyp:** Styrelsemöte

**Informationsnivå:**

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

**Datum:** 2024-02-27

**Tid:** 18:00-20:00

**Plats:** Klubbstugan och via länk

## Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Mats Svensson, Karolin Emanuelsson, Fredrik Jansson, Andreas Broström, Jerry Skoglund och Fredric Skarenberg.

Via länk: Anton Nilsson

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

### 2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Jerry Skoglund

### 3. Godkännande av agendan

Godkändes

### 4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

### 5. Styrelse

#### I. Projekt mountainbike

- April/maj har vi som mål att öppna den första delen av leden som vi också har provcyklat. Vi har stött på lite problem med att det finns besökare som trots uppmärkning att arbete pågår med maskiner, ändå är där och cyklar. Vi måste ut med information att leden inte är klar än.

#### II. Säker förening

- Första mötet är i v 9. Efter det får vi se mer vad detta innefattar.

#### III. Årsmöte

- Nästan alla sektionsrapporter och budget är inskickade. De som saknas kommer skickas in under denna (v 9) vecka.

#### IV. Kläder till försäljning

- Detta ligger på sektionsansvariga att ta hand om

#### V. Sommarjobbare

- 2 st intresseanmälningar har kommit in. Johan S skickar ut information igen för en påminnelse att anmäla sig.



# BRAÅS GOLF

- VI. **Kännedomsuppgifter på Laget.se**  
- Johan S och Evert tittar vidare på det
- VII. **Avrapportering möte med Vidingehem**  
- Johan S, Sonny, Fredric S och Jerry S var på möte med Vidingehem och pratade om verksamheten. Vi ska ha ett samarbete 4 gånger i år när Vidingehem ska ha aktivitetsdagar där vi tillsammans med dem eller själva håller i någon aktivitet. För detta sponsrar Vidingehem Braås Golf med 20 000 :-
- VIII. **Köpa in en "liten Padelbana - Johan S uppdaterar dessa uppgifter**  
- Vi diskuterade om att köpa in en liten (4x8 meter) padelbana för barn och att ställa den på vår "tomma yta". Efter diskussion kom vi fram till att vi inte tror att en sådan bana skulle tillföra något när vi ändå har de banorna som vi redan har.
- IX. **Marknadsföringsinsats (mail)**  
-Vi svarar på de frågor som mailet innehåller och skickar in till kommunen

## 6. Ekonomi

- I. **Ekonomisk redovisning**  
- Vi har inga direkta utgifter just nu
- II. **Övrigt**  
- Inget nytt att rapportera

## 7. Innebandysektionen

- I. **Sektionsinformation**  
- Barn födda 15/16 har påbörjat sin träning på söndagar. Ca 10 aktiva barn.  
- Tjejerna har ett par aktiviteter kvar denna säsong och ska även åka och titta på Växjö Vipers damlag.

## 8. Fotbollssektionen

- I. **Sektionsinformation**  
- 16/17-laget fortsätter att träna inomhus  
- Ett lag födda -18 ska startas upp. Ett föräldramöte planeras att hållas i mars  
- Vi behöver välta planen ett par gånger i månaden för att den ska bli riktigt bra  
- Vi kitar upp den stora planen till 2 st 7-manna planer så vi kan hålla i träningarna/matcher på den
- II. **Fotbollsskola**  
- Vi tog beslut att inte köra någon fotbollsskola i år
- III. **Övrigt**  
- Inget nytt



## 9. Sponsring

- I. **Bilda en sponsorgrupp**
  - Inget som vi kommer lägga någon tid på just nu
- II. **Skicka ut fakturor till de som sponsrade förra året**
  - Vi skickar ut detta efter vårt årsmöte
- III. **Lägga upp Padeltider för sponsorer som ska ha detta**
  - Johan S och Jerry S sätter sig ner och gör detta

## 10. Friidrottssektionen

- I. **Sektionsinformation**
  - Inget nytt
- II. **Övrigt**
  - Inget nytt

## 11. Cykelsektionen

- I. **Sektionsinformation**
  - Drar i gång med träning den 7/4. Samma helg kommer det anordnas en Prova-på dag. Ska försöka få ihop 2 grupper. Information kommer att gå ut till skolor i och runt Braås
- II. **Övrigt**
  - Inget nytt att rapportera

## 12. Racketsektionen

- I. **Sektionsinformation**
  - Planerar att dra igång tennisterminen med Olaf som tränare. Ett möte är planerat.
  - Padeln kommer dra igång så fort det bli lite bättre väder. Någon gång efter arbetsdagen 6 april.
  - Behövs köpas in sand och vertyg till banorna.

## 13. Anläggning (ar)

- I. **Rapportering ifrån projektgrupp samt plankomité**
  - Vi lyfter över den "tomma ytan" till Projektgruppen
  - Diskutera med Pro om det finns möjlighet att de tar ansvar om städning av klubbstugan och att övriga ytor, så som omklädningsrum och sopor runt anläggningen läggs på lagen och de aktivas familjer.
  - Jerry kollar upp om det går att ändra tömningsfrekvensen och storlek på soptunnorna inför våren/sommarens aktiviteter
  - Jerry kollar om James kan hjälpa oss med utvändiga vattenutkast
- II. **Övrigt**
  - Inget nytt att rapportera



## 14. Aktiviteter

### I. Ledarutbildning (Mats Hedin) datum för detta

- Inget nytt

### II. Blodomloppet

- Inget nytt att rapportera

### III. Arbetsdag

- Vi beslutade att arbetsdagen blir den 6 april mellan klockan 10:00-14:00. Vi kommer bjuda på lunch.

## 15. Övriga frågor

### I. Aktivitetsdag

- Sektionsansvariga tar ett möte för att diskutera om det ska bli av

### II. Inreda klubbstugan

- Fredric S pratar med Emelie och återkommer med idéer

### Beslut:

- Vi tog beslut att inte köra någon fotbollsskola i år

- Vi beslutade att arbetsdagen blir den 6 april mellan klockan 10:00-14:00

**Mötets avslutande:** Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

**Sekreterare för mötet**

**Justerare**

.....  
Karolin Emanuelsson

.....  
Jerry Skoglund

**Ordförande**

.....  
Johan Schwab